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Ferran Cabello, de Barcelona: Pagades 100 ptes. 
el mes d octubre.

Germa Vicén, Presó de Lleida: Pagades 250 pes- 
setes el mes de setembre i acordades 100 ptes. per 
al mes de novembre.

Magi Barba i Baianzó, de Barcelona: Pagades 
125 ptes. el mes d'octubre i acordades 100 pesse- 
tes per al mes de novembre.

Pares del Dr. Josep M.a Roca, de Caldetes: Pa
gades 1 50 pessetes el mes de setembre i acordades 
150 ptes. per al mes de novembre.

Joaquim Amer, de Verges : Pagades 75 pesse
tes el mes d’octubre i acordades 75 ptes. per al mes 
de novembre.

Rafael D. Martínez, de Barcelona: Pagades 150 
pessetes el mes de setembre, 100 pessetes el mes 
d’octubre i acordades 100 ptes. per al mes de no
vembre.

Teresa Mauricio, Vda. Garreta, de Gandesa: 
Pagades 250 ptes. el mes d'octubre i acordades 100 
pessetes per al mes de novembre.

Assiimpte Cooperativa de Consum. —  E l senvor 
Secretari dona compte que s’estan révisant els 
comptes del S i n d i c a t ,  especialment en el que 
atany a la nostra Cooperativa de Consum, on s’hi 
observen molts retards en el cobrament, fins al 
punt que els tres Hospitals “ General” , “ Clinic”  i 
“ Cardenal” , sóli deutors a la Cooperativa per 1111a 
quantitat superior a cent mil pessetes. Naturalment 
aquesta situado complica la marxa normal de la 
Secció i demana si es creu prudent fer algunes ges
tions en el sentit d’obtenir el pagament de les 
partides a que es refereix el descobert que ha enu- 
merat.

El Consell accepta la suggerèneia del senyor Se
cretari i el senyor President Dr. Trias i Pujol 
ofereix intercedir en aquest sentit prop de la Con- 
selleria de Sani tat, a la qual caldria adreçar una 
comunicado que signará el propi Dr. Trias. Així 
s’acorda, fent constar el Consell el seu agraïment 
a la Presidencia, pel seu oferiment i actuació.

D E P A R T A M E N T  C E N T R A L

El senyor Secretari llegeix una comunicado del 
CoMegi Oficial de Metges en la quai es deter
minen les despeses a càrrec del S indicat, ocasio- 
nades pels milicians que fan la guàrdia del Casal 
i que ascendeixen a 5,018*35 del 17 d’agost al 20 
d’octubre.

Corresponen al S i n d i c a t  9 6 7*55  ptes.
El senyor Secretari fa constar que pot aven- 

çar que aquesta situació creu que finirà en breu 
per les referèneies que ha rebut no fa gaire.

E l Consell acorda satisfer la quantitat que s’ha 
detallat.

Tarja d'Identität deis Companys que pertanyen 
a! S i n d i c a t  d e  M e t g e s  d e  C a t a l u n y a .  — El se
nyor Secretari manifesta que d‘un temps ençà sóli 
molts els Companys que han demanat a Oficines 
se'ls lliuri una certificado justificant que perta
nyen a la nostra Entitat. Alguns han suggerit si 
fora convenient expedir un carnet o tarja en 
aquest sentit.

Després d’unes intervencions dels Drs. Abelló, 
Trias, Soler, Cabré, Viladrich i Fornells, expli- 
cant cada 1111 el seu particular criteri, s’acorda, a 
proposta del Dr. Sastre, la creació d’una tarja 
d’identitat, que no tindrà carácter obligatori, o si
gili que es lliurarà imicament als Companys que 
la demanin, en substitnció de la certificació que 
ara soMiciten amb alguna freqiiència.

Comunicado dei Comité Obrer de Control del 
S i n d i c a t .  —  El senyor Secretari llegeix una co
municado del Comité Obrer de Control del nos
tre S i n d i c a t ,  traslladant un acord que prengue- 
ren els obrers en scssió generai, amb referencia a 
una comissió que percebien els funcionaris de la 
Cooperativa de Consum sobre la x ifra  total de 
vendes. Aquesta comissió creuen que ha d’ésser 
sobre la x ifra  dels beneficis, 110 de vendes, i el 
seu import destinât a la creació d ’una pòlissa d’as- 
segurança sobre invalidesa per a tot el personal 
del S i n d i c a t .  A  nodrir el propi fons es destina
ran també totes aquel les quantitats que en concep- 
te de gratificacions consignen algunes Seccions o 
Comissions del S i n d i c a t .

El Dr. Cabré manifesta que l ’acord del Comité 
Obrer de Control ve a resoldre 1111 plet antic que 
existia entre el personal des de que el Consell de la 
Cooperativa de Consum va establir el percentatge 
de comissió que s ’csmenta, pels seus empleáis, ais 
que de fet donaven 1111a situació de preferencia, 
immerescuda al seu entendre.

Troba que la solució que han donat els obrers 
és perfecta, puix que tendeix a una igualtat que 
és el que ha d’imperar.

E l Dr. Abelló s’adhereix a les paraules del 
Dr. Cabré i estima que el Consell ha de felicitar 
els seus funcionaris per haver resolt 1111 assumpte, 
que si bé el Conseil liavia abordat diverses vega- 
des, no havia trobat la solució satisfactoria d’ara, 
la qual no fereix a ningú i beneficia a tots ells, es- 
pecialment a la Cooperativa de Consum, puix que 
no és igual un percentatge sobre els beneficis, que 
creu molt justificat, o bé sobre la totalitat de les 
vendes com es venia fent fins a la data.

E l Dr. Fornells fa constar la seva conformitat 
a l ’acord del Comité Obrer de Control que deixa 
resolt amb un alt esperii de companyonia 1111 as
sumpte que de temps venia preocupant als direc- 
tius del S i n d i c a t .


